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Ljubljana - Odločitev o (ne)zamenjavi
nadzornikov Zavarovalnice Triglav je
včeraj očitno v svoje roke vzela kar
Agencija za upravljanje kapitalskih na-
ložb države (AUKN). Največja koali-
cijska stranka je namreč še včeraj do-
poldne želela zamenjati vse člane na-
dzornega sveta največje slovenske za-
varovalnice, vendar sta bila na koncu
po posredovanju AUKN predčasno ra-
zrešena le predsednik nadzornega sve-
ta Anton Rib nikar in njegov namestnik
Uroš Slavinec.

Zakaj v AUKN včeraj niso niti zah-
tevali zamenjave vseh članov nadzor-
nega sveta Triglava, kot naj bi jim na-
ročila vlada, za zdaj še ni znano. Ka-
drovski poseg v nadzorni svet Triglava
je že sredi minulega meseca napove-
dala Slovenska odškodninska družba
(Sod), ki je zahtevala odpoklic Ribni-
karja in Vladimirja Uršiča, a je na kon-
cu AUKN namesto Uršiča predčasno
odpoklicala Slavinca. Za nova člana sta
bila tako včeraj imenovana Gregor Kas-
telic iz ING Banke, ki naj bi sodil vkvoto
Državljanske liste, in nekdanji pred-
sednik uprave družbe za upravljanje
Medvešek Pušnik (MP DZU) Jovan Lu-
kovac. Čeprav naj bi se slednji v na-
dzornem svetu znašel kot kandidat
stranke NSi, pa ga povezuje dolga zgo-
dovina tudi z ministrom za finance Ja-
nezom Šušteršičem. Ta je bil namreč v
preteklosti zunanji svetovalec nadzor-
nega sveta MP DZU, in to ravno v času,
ko je družbo vodil Lukovac. Namesto
Boruta Jamnika (odstopil je zaradi
imenovanja v upravo Modre zavaro-
valnice) je bil včeraj v nadzorni svet
imenovan tudi nekdanji predsednik
uprave Zavarovalnice Tilia Adolf Zu-
pan, ki je bil pred leti na prvi stopnji
celo obsojen zaradi ponarejanja listin,
prvostopenjsko sodišče pa mu je na-
ložilo 450.000 takratnih tolarjev kazni.

Zupan je na lanskoletnih volitvah sicer
kandidiral tudi na listi DeSUS, v na-
dzorni svet pa sta ga predlagala tako
društvo malih delničarj evMDSkottudi
AUKN.

Pred vrati nadzornega sveta Triglava
so včeraj ostali nekdanji direktor RTV
Slovenije Janez Čadež, nekdanji direk-
tor Japtija Peter Ješovnik in Tomaž De-
želak iz Urada za nadzor prirej anj a iger
na srečo, ki so se znašli na vladnem
seznamu za imenovanje. Daso bilipre-
dlogi za zamenjavo nadzornikov tudi
tokrat precej nedodelani, j e bilo več kot
očitno tudi na sami skupščini, saj si na
vladi oziroma v AUKN niso vzeli niti
toliko časa, da bi prebrali statut Za-
varovalnice Triglav. Ta namreč določa,
da se mora mandat nadomestnim čla-
nom nadzornega sveta izteči hkrati z
mandatom prvotnih nadzornikov, se
pravi aprila prihodnje leto, medtem ko
je AUKN za Zupana, Lukovaca in Kas-
telica želela štiriletni mandat. Ker bi
bilo sprejetje takega sklepa izpodbojno,
je bila včeraj skupščina za krajši čas
celo prekinjena, AUKN pa je morala
nato svoj predlog popraviti in novim
nadzornikom skrajšati mandat.

Daje država na včerajšnji skupščini
splohlahko glasovala, gre pripisati zlas-
ti počasnemu oziroma nedoslednemu
delu Agencije za trg vrednostnih pa-
pirjev (ATVP). Čeprav je direktor ATVP
Damjan Žugelj, ki je bil na čelo agen-
cije imenovan še v času prve Janševe
vlade, napovedoval, da bo postopke
zaradikršitve zakona o prevzemih proti
državnim podjetjem zaključil do marca
letos, tri mesece kasneje še vedno ni
izdal odločbe v primeru NKBM in Za-
varovalnice Triglav. Zakaj konkretno
postopka v primeru Zavarovalnice Tri-
glav, kjer država obvladuje dve tretjini
lastništva, še vedno niso zaključili, Žu-
gelj včeraj ni želel pojasniti. V ATVP
sicer zatrjujejo, da postopkov proti dr-
žavnim podjetjem »ne vodijo po no-
benem 'ključu' ali po 'prioritetah', pač
pa jih sočasno rešujejo različne osebe«.
»Trajanje posameznega postopka je
odvisno od siceršnjih delovnih obre-
menitev oseb, ki vodijo posamezen po-
stopek, ter od obsega in kompleksnosti
zadeve,« so še dodali vATVR kjer so, kot
kaže, za vodenje primera Nove KBM in
Zavarovalnice Triglav izbrali z delom
zelo obremenjeno osebo.

"Do padca premij je moralo priti"
»Poznam dileme glede padca premij in našega tržnega deleža, a trdim, da se je
to moralo zgoditi, saj imamo na nekaterih segmentih še vedno okoli 50-odstotni
tržni delež. Povpraševanje po življenjskih zavarovanjih se znižuje, opustili pa
smo tudi nekatera nedonosna premoženjska zavarovanja,« je včeraj na kritike
malih delničarjev glede padca premij odgovoril Matjaž Rakovec in dodal: »Kaj je
bolje: 10 milijonov evrov premije in 15 milijonov evrov škod ali 100.000 evrov
premije in 50.000 evrov škod?« Čeprav je skupina leto 2012 končala z
rekordnim, skoraj 50-milijonskim čistim dobičkom, to po mnenju bivše
direktorice Triglava Nade Klemenčič ni odraz dobrega poslovanja. »Preveč
govorimo samo o dobičku,« je dejala Klemenčičeva, ki je Rakovcu očitala zlasti
opustitev sicer nedobičkonosnih kmetijskih zavarovanj. »Nekateri znajo voditi
podjetje v dobrih razmerah, nekateri pa ga znamo v slabih. Ne govorite na
pamet, kakšni so rezultati,« je Klemenčičevi odgovoril Rakovec in jo opozoril, da
je bilo v času njenega poslovanje zavarovalnice bistveno slabše kot danes.

Družba bo sicer namesto prvotno predlaganih 12,5 milijona evrov dividend
na zahtevo Soda izplačala četrtino višji znesek ali 0,7 evra bruto za delnico.
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